
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 29. februar 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 357 (alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål nr. 357:  

”Ministeren bedes oplyse, om der har været perioder, hvor lægemiddelstatistikregi-

steret har været ude af funktion eller ude af stand til at løfte de(n) anmeldte opga-

ve(r), og i så fald hvornår?” 

 

Svar: 

Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet følgende udtalelse fra Sund-

hedsdatastyrelsen, hvortil jeg kan henholde mig: 

 

”Lægemiddelstatistikregisteret er et register, der opsamler historiske salgsdata. Der 

er ikke databrud og registeret har ikke været ude af funktion. De servere, hvor regi-

steret gennem tiden har ligget på, har kun i ganske korte perioder været utilgængeli-

ge, og generelt har registeret kun været udsat for almindelige mindre driftsforstyrrel-

ser, men ikke i så lang tid, at Sundhedsdatastyrelsen ikke har kunnet løfte de anmeld-

te formål.” 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Sophie Løhde      /      Mie Saabye 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Holbergsgade 6 
DK-1057 København K 

 
T +45 7226 9000 
F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  
W sum.dk 
 

 
Dato: 6. april 2016 
Enhed: Psykiatri og Lægemiddel-

politik 
Sagsbeh.: SUMMSB 
Sagsnr.: 1603770 

Dok. nr.: 43079 
 

Sundheds- og Ældreudvalget 2015-16
SUU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 357
Offentligt


